

Escorez 1102

PRODUCT SPECIFICATIONS

Specification	Test Method ⁽¹⁾	Unit	Specification Range
C&B Softening Point	ETM 22-24 ⁽²⁾	°C	96.0-104.0
Initial Colour ⁽³⁾	ETM-E-13	YI	70.0max.
Insolubles	JSTM-Q-16	vol%	0.05max

1. Unless otherwise specified herein: data were prepared pursuant to ExxonMobil's sampling and testing procedures in effect at time of production; and applicable sampling and testing methods are available upon request. Values may result from interpolation or correlation of other data. Sampling and testing methods are subject to change without notice unless otherwise agreed in writing.

2. Test Method based on ASTM D 6090-97.

3. By spectrophotometric analysis of a toluene solution containing 50% resin, in YI (Yellowness Index) unit.

(1) Jinsen shall mean Shanghai Jinsen Hydrocarbon Resins Co., Ltd. ExxonMobil and ExxonMobil Chemical sometimes refer not only to ExxonMobil Chemical Company, a division of Exxon Mobil Corporation, but collectively to Exxon Mobil Corporation and all of the companies affiliated with Exxon Mobil Corporation or to any one or more of them. ESCOREZ® is a trademark of Exxon Mobil Corporation, used under license by Jinsen.

(2) Jinsen's products are sold based on the product specifications listed above unless otherwise agreed in writing by Jinsen. No representation, warranty (expressed or implied, of merchantability, fitness or otherwise) or guarantee is made as to the suitability or fitness for use of the product in the customer's specific application. It is the user's responsibility to confirm the suitability and fitness for use of the product. Specifications are pursuant to ExxonMobil Chemical's sampling and testing procedures in effect at the time of production. Analysis may be performed on representative samples and not the actual product shipped.

(3) This product, including the product name, shall not be used or tested in any medical application without the prior written acknowledgement of Jinsen and ExxonMobil Chemical Asia Pacific, a division of ExxonMobil Asia Pacific Pte. Ltd. (for sales outside China) as to the intended use.

石油树脂

Escorez 1102

产品规格

规格	试验方法 ⁽¹⁾	单位	规格范围
软化点	ETM 22-24 ⁽²⁾	°C	96.0-104.0
色相 ⁽³⁾	ETM-E-13	YI	70.0max.
不溶物	JSTM-Q-16	vol%	0.05max

1.除非另有规定，数据是按照生产期间有效的埃克森美孚的抽样和测试程序得出的，并可根据要求提供所应用的抽样和测试方法。数值可能是联系其他数据而产生的。除非另有书面协议，抽样和测试方法可以改变而无需通知。

2.试验方法是基于 ASTM D 6090-97。

3.通过分光光度计分析含有 50%树脂的树脂甲苯溶液，以黄色指数(YI)为单位。

(1)金森系指上海金森石油树脂有限公司。“埃克森美孚”和“埃克森美孚化工”不仅指埃克森美孚化工公司（埃克森美孚公司的一个部门），也泛指埃克森美孚公司及其所有关联公司，或其中任何一家或多家。ESCOREZ®是埃克森美孚公司的商标，由金森经许可使用。

(2)除非金森另行书面同意，金森的产品应基于以上产品规格出售。对于产品在客户特定应用中的合适性、适用性不作任何陈述和担保（无论系明示或暗示，适销性、适用性或者其他）。使用者有责任确认使用该产品的合适性和适用性。产品规格是按照产品生产时有效的埃克森美孚化工的试验和抽样程序确定的。分析的是具有代表性的样品，而不一定是实际发出的产品。

(3)未经金森和埃克森美孚化工亚太区，埃克森美孚亚太区私人有限公司的一个部门(对在中国境外的销售)对该意图的使用目的书面同意，该产品，包括其产品名称，不得在医疗应用中使用和试验。